
P r o t o k ó 1  n r Y ü I / 9 6

z sesJi Rady MleJskieJ w JqdrzeJowle odbytej w dnlu 3O uraja 1996 r.

w sali konferencyJneJ Urzqdu ReJonowego.

Ad.1. PLzewod.niczqcy Rady MlejskleJ Tadeusz Dwierczyúski

otworzyl obrady Rady Mte¡skieJ.Obrady rozpoczqto o godz.9-teJ

p?zy frekwencji 21 radnych na stan 28 rad.nych, co stanowi 75 y".

Jest to quonrft prawomocne do podeJnowania uchwal.

Obrady kontynuowano przy obecnoéci 27 radnych / 6 radnych spóántlo

si€/rco stanowi 9614 % ogólu RadY.

Przewodntezqcy Rady powltal przybylych na sesJq radnychrBurmistrza

i jego ZastqpcqrKierowników Wydzia?ów Urzgdu Mieisklegorsekretarza,

SkarbnikarRadcq hawnego, Kierownlka Urzgdu trejonowe8or soltysów,

przewodnlczqcych rad eolecklchrGl.Ksiqgowq Gni.nnego Zespolu Obslugi

Szkól i Przedszkoli rNaczehnika ZamLeJscowego Oddzialu Kuratorium

0 Éwl aty, Dyrektorów Sz kól, Prez esa Z:wi qzl<u Nauczyc Í el stwa Pol ski e 99,
Dyrektora Specjalnego Oérodka Sztolno-Wychowawc_e1o rDyrektora Domu

Pomocy SpoleczneJ w ltrichowierkzewodniczqcego Kady Rejonu NSZZ

M. Perzyúskiego, hzewodniczqcego Delegatury RegÍonu Sw:.qtot<rzyski ego

NSZZrtSol idarnoéón K. Toczylowskiegorprzedstawiciel l  part i l  i  s t ronnict t

pol i tycznychrprzedstawiciel i  prasy rwszystkích uczestniczqcych w obra'

dach Rady.
Sekretarzeu obrad 19 glosanlrglosdw pnzeciw nie bylo ¡PrzY 2 glosach

wstrzymujqcych siq wybrano radnego M.Gliwi¡iskiego.
Radny wyrazil zgodq na pelnüenie funkcji sekretarza obrad.

Ad.Z. Rad.a jednogloénie usprawiedliwila nieobecnoéó radnych

na ses j i  w  dn iu  29  kwie tn ia  b r . :  M. "a jewsk iegorJ .Szren iawy.

Ad.3. Burmlstrz wnosl o przyigcie do proponowanego porzqdku

obrad pkt.10 a w brzmlenlulUchwatra w sptarrtie okreÉlenia regulamlnu

komlsJl konkursoweJ powolanej w celu przeproltadzenia konkursu na

dyrektora bzkoly PodstawoweJ nr 4 w JqdrzeJowien oaaa pkt.10 b

w brzmieniu: trUchwala w sprawle powolanla komisjl konkursowej dla

wylonienia kandydata na dyrektora Szkotry PodstawoweJ nr 4 w Jqdrzejowr

Wnosi  tak2e ,aby w porzqdku obrad sesj i  umleÉció pkt .1J a w brzmienlu
tfUchwatra w sprawie sporzqdzenia zmlan czqÉci mlejscowego planu

ogólnego zagospodarowania przestrzennego niasta Jqdrzejówrr.

Rada 22 gTosamirglosów przeclw i  wstrzymujqcych siq nie bylo,  przyjqla

do proponowanego porzqdku obrad pkt.1O a i 10 b.

PIrt. lJ a równieL przyjqto do porzqdku obrad JednogloÉnie /ZZ elosaml/.

Porzqdek obraú z uwzglqdnieniem dodatkowych punktów przyiqto 22 glosa-

rnlrglosów. przeciw n1e bylo ,1 radny wstrz lmal s ig od glosu.
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Porzqdek obrad:

1 . Otwarcie sesJlr stwierdzenie quorumrpowolanie sekretatza obrad.

2.Usprawledl iu ienie nleobecnoÉcl  radnych na sesj i  w dniu 29.O4.1996 r .

S.fuzyJqcle porzqdku obrad.

4.hzyJqele protoKótu z poprzedniej  sesJi .

f  .  fnterpelac je i  wol-ne wnioski .

6.InformacJa o pracy Zarzqdu lt ieist<iego niqdzy sesjami.

T. InformacJa o real izacJi  uchwal podJgtych na poprzedniej  sesj i .

S.Zagadnienia dotyczqce osób niepelnosprawnych z uwzglqdnieniem

dz iec i  i  m lodz leLy .
g.Sprawozdanle z d.zialalnoÉci OÉrodka PonocY Spolecznej Mlasta 1 Gminy

w Jqdrzejowle Y 1995 roku.

1O. Inforrnacja o placówkach oÉwtatowych.

lOa.Uchwala w sprawie okreé1enia regulamlnu konisji konkursoweJ

powolanej w celu przeprowadzenla konkursuna dyrektora

Szkoly Podstawowej nr 4 w Jqdrzejowie.

lOb.Uchwatra w sprawie powolanía komlsji konkursowej d1a wylonienia

kandydata na dyrektora Szkoly Podstawowej nr 4 w Jqdrzejowie.

lirUeh-wala w gFFawiE z#+an w hBgAfBirf"fü"üSB"tiFBéf1"9ñ úF?QoEok'
Mie jskiego hr JqdrzeJowÍe.

It. Uchwala w sprawie l ikwldacji hzedsiqbiorstwa Handl-owo-Uslugowego

w Jqdrzejowie.
l l.a.Uchwala w sprawie przystqpienia do sporzEdzenia zmian czqÉci

niejscowego planu ogólnego zagospodarowania przestrzennego

miasta Jqdrzejów.
14.  Odpowiedz i  na  in te rpe lac je .

15. furav'ry ró2ne.
16.Zaml<niqcie obrad.

Ad.4.  Protokól  z poprzedniej- 'sesj i  przyiqto jednogloÉnie

/z l  g losami / .

Ad.5.  fhdna B.Rogulska pytarkiedy prawnie konczy siq ur lop

bezplatny d1a radnych pracowników urzqdu.Czy w dniu podjqcia ustawy
przez Sejmrczy po podpisaniu przez Prezydenta.

Zvtraca slQraby radnych korzystajqcych z urlopu pismen wezwano do pracy.
^adny M.Ko6mlder wnosi ,  o przywrócenie prze$azdu ul icq okrzei .

Odciq2yloby to przejazdy obok aptekl  i  odt loczylo ul .11 Listopada.
Radny M.KeÉmider pytarczy bqdzie robiony dojazd do bLoku przy

u l  .11  L i  s topada 1 '11  .
Radny W,Poczety wnosi o wyrównanie drogi na odcinku ul.Rakowska
kolo piekarni . 'est  to jedyna droga 74ez4ca po1a, a jest  n ieprzejezdna.
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Radny G.Leksa pyta jak guina przygotowuje s1€ do wyborów do Izb
Rolniczych w dniu 7 l ipca br.
Radny G.Leksa pytar czy zostaly zTo2one wnicti d.o Agencji Rozwoju

Rolnictwa.Ternin uplywa 11 maJa br.
Radny E.Kalwa zwraca siQ z zapytaniemrczy i na i le zostaly przekazane

érodki na budowq chodnika do lñ.lanowa.Ta sprawa mo2e odbyó siq bez
prze targura  n ió  s ig  n ie  rob i .
Radny K.Marcinkowski pyta jaki. zakres prac bqdzie wykonany za pieniqdze
przeznaczone w bud2ecie q 1995 roku i 1996 roku na zagospodarowanie
placu zabaw przy ul.Chrobrego.
Radna W.Marcinkowska na poprzedniej  sesj lzglosi la o ujqcie do bud.2etu
na 1997 rok budowy drogi w JasÍonnie.Na interpelacJq tq otrzymala
odpowiedá wyjaÉnfaJqcqr2e nie jest no2liwe wykonanie drogi w 1996 roku.
Ponawla swojq interpelacjq.
Radny E.Nawrot sklada podziqkowanie za usunÍgcie szpecqcego plotu

obok Szkoly Podstawowej nr 4 w JqdrzejowÍe.
Panl G.Slusarek-Gazeta Jqdrzejowska zwraca uwage 2e zbyt nalo koszy
jest  na terenie miastarwnosi  o odnowienie nleestetycznych tabl ic
informacyjnych.

Ad.6.  fnformacjq przeslano radnym.
Radny Dt.Barariski prosl o wyjaÉnienie spral¡y umorzencia podatku dla
Fermentowni w wysokoéci 59O mln 27.
Burmistrz wyJaÉnia nastqpujq.co:RPGK1M ze wzgl-qdu na zinq jakq prze2yJ,íé
-my ma du2e zadlu2enie -wysokie koszty ogrzewania.Spólka grozi odciq-
c iem energ i i  c lep lneJ .Spó ldz ie l -n ía  l i l eszkan lowa jes t  d lu2n ik iem
RPGKIM.Jest wytoczony proces sqdowy.Je2el i  stoimy pod takim prqgi  e2em,
2e odetnq nam energiq cieplnqrwigc znaleálíémy takie rozwiqzanie.
Na przyszlq sesjq przygotujemy informacje o stanie finansowym RPGKIM.
St .Braúsk i  jes t  zdan iar2e  na1e2a7o pros to  wy jaén ié r2e  jes t  to  c io tac ja
dla RPGKiM.Wiadomor2e Fermentownia na przyszly rok postqpi  identycznie.
Burnistrz:mo2na takq f i lozof iq prezentowaóra1e na zasadzie r tco by nÍe
zrobi  é,  Jesteé pode j rzaDytt .

Je2eli chodzl o stanowisko nerytoryczne ,2e nle mieliény prawa tak
postqplé -byly kolejk i  ludzi  do nas.2e nie na ciepteJ wod.y r to równo-
wa2y ten problen.

Radny W,KuÉmlerz zwraca siQ o przedlu2enie wykonania drogi w potoku
Matrym.Na ten cel w budowi e przeznacza siq 15 tys .zlrprzetarg opiewa
na 10 tys.zl.Radny uwa2ar2e te 5 tys. zZ molna przeznaczyó na wykonanle
dlu2szego odcúnka drogi .
Burmistrz rrry iaénla:w bud2ecie jest  na to zadanie 15 tys .zz.pTzedsiq-
biorca zaoférowatr najni Zsze 10 tys.zl i to wybraliÉny.To okol- ícznoÉórte
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w przetarCfu oslqgnqliény ofertq korzystniejszq.

Zakres robót za oferowanq cenq nie znienia s iq.

Radny W.Kuémierz uwa2ar2e w tej sytuacji mo2na wydlu2yó odcinek

drogirale ze vzg]-qdów form.1¡6-prawnych nie mo2na zmieniaé zadaít

bud2etowych.

Za przyjqcien lnformacji g?.osowalo 14 radnychrl radny byl przeciw,

6 radnycn wstrzymalo siq od glosu.

Ad.7.  Informacja o real- izacj i  uchwal podjqtych na poprzed-

niej  sesj i  zostala przyjqta 23 glosani  ¡PrzY 1 glosie przeciw ,glosów

wstrzymuJ4cych siq nie bylo.

Ad.8.  W dyskusj i  w przedmiotowyn temacie glos zabral i :

Radny W.Segieta wnosir2e przes?ana rdanym informacja nie w pelni

odzwierciedla zagadnienieÍ  informacj i  te i  n ie wiele spraw mo2e

przen ieéó na  fo rum se jmiku  samorzqdowegor& w mies iqcu  czerwcu ses ja

sejmiku bldzle po6wi€cona ty lko tym sprawom.

Podnosi  sprawe zbyt wysokiego t tk ieszonkowegorr dla podopiecznych.

Z tego wynihar2e kraj  nasz jest  bogaty.Co 1o-ty mieszkaniec w Polsce

jest niepelnosprawny.Iloéó osób ni.epelnosprawnych ciqgle v¡zrasta.

Z  drug ie j  s t rony  w iemyr2e ÉwiadczenÍa  pogarsza jq  s iq .

W dalszej  czqÉci  r .nówit  o PFON, o niepelnosprav/nych w województwle,

nas tqpn le  Gmin ie  Jqdrze jów.Zdan iem radnego za  b l i sko  od  s ieb ie  sq

warsztaty terapi t  zajqciowej- l r&r lchów-Jqdrzejów.usobom niepelnosprahrnyn'

t rzeba zapewnió pracg. wnioskuje o odbudowanie Spóldzietni  fnwal idów

d1a stworzenia niejsc pracy dla niepe?nosprawnych.

Przewodniczqcy proponujeraby dyskusja trwala wokó} omawianej sprawy.

l t { iceprzewodniczqca i { .Marcinkowska zwraca siq o pomoc i  zapewnienie

wózka d la  ka lek iego dz iecka z  Jas ionny .

fnformacjg wraz ze zgloszonymi wnioskami Ra¿a przyjQla 23 glosami,

g?osów przeciw nie bylo rprzy 3 gtosach wstrzymujqcych sig.

Z g l o s z o n e  w n i o s k i  t o :
-?&interesowaóraby tworzono miejsca pracy dla niepelnosprawnych,
-przywróció Spó?dzielniq fnwal idów w Jqdrzejowie.
4 d . 9 .  W  d y s k u s j i  g l o s  z a b r a l i :

RadnySt.Barar iski  zwróci1 s iq z zapytaniern ,d laczego czeáé przyznanego

zasi lku wyplaca sig w postaci  odzieZy otrzymywanej xx nieodptatniernp.

buty z Matogoszcza.

Zwraca sie do klerownik Oérodka Pomocy Spolecznej  o sprawdzenie
przypadkurgdzie za pokwitowaniem wydano buty w miejsce przyznanej
zapomogi .
Kierownik Oérodka Pomocy Spolecznej  wyjasniar2e zebranq odzie2 O¡lrod"ek
wydawal beá ograniczeú.W ubieglym roku zakupiono kurtki tani.o'
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bardzo dobre d1a potrzebujqcych osób.

Kurtkl wydane byly osobomrktóre skladajq wnioski o zapomoge na zakup

od.zíe2y ¡á z tozeznania pracowników Oérodka Pomocy Spolecznej otrzynane

pieniqdze nogly straclé.

Radny St.Baraúskl pytarco zrobiono z pnzyznanyni pj-eniqdzuti skoro

w zamian wydano darmowe butY.

Przewod.niczqct' Rady jest zdani ar2e radny Baraúski jest czqstym goécier:

w Urzqdzie Gminyrwigc zwraca siq do radnego i  Kierownika OÉrodka

Opiekl  SpoleczneJ o skontaktowanie s le i  wyjaÉnienie sprawy.

Sprawozdanie z dzlalalnoÉci Oérodka Ponocy SpoleczneJ l l iasta i Gniny

w JEdrzejowie w 1995 roku zostalo przyjete 25 glosamirglosów przeciw

nie bylorprzy 1 glosie wstrz¡mujqcym si€.

Ad.1O. vf  dyskusj i  w tyn punkcie glos zabral i :

Radna B.Rogulska : Komisja OÉwiatyrKultury i Sportu wystqpila do

Zarz4du o przeznaczeni e z rezerwy bud2etowej 20 tys.zl. z przeznacze'

niem na zajgcie pozalekcyjne.Komisja uwa2ar|e jest  to sprawa potrzebne

trzeba zaj4é mlodzíe| -zespolyrkólka zainteresowarí.Chodzi o zagospoda-

powanle mZodzi  e ly w godzinach pozalekcyjnych.

W ubieglym roku obiecano namr2e bEdzie kwota zapewniona w bud2ecle

od. wrzesnia.W nowym roku znowu okazuje s i€r  2e nie btdzie pieniQdzy na

t e n  c e l .

Burmistrz : jest  to wa2ny problemrradna ma racjq.Konkluzia Zarz1du jesl

takar2e jes t  b rak  mo2 l iwoÉc i  f inansowych.

Ju2 w tej  chwi l i  subwencja oÉwiatowa dostala tak obLiczonar 2e na

wydatki rzeczowe bylo w tyrn roku 2r3 rnld zlrw ubieglym ponad 4 mld 27.

W tej chiwli ju2 wydano te pienJ.qdzerrachunkÍ do zaplaty splywajq dale

Jest sytuacja katastrofalna.Jest taka sprawa -zalo?eniem subwencji

bylo torhe Érodki  na oswiatQ powinny byó 121 pkt  w odniesieniu

do s tanu roku  ub ieg?ego.Okrad.z iona nas  na  10  pk t .Jes t  to  1 /11  nasze j

subwenc j i  .W tak ie j  sy tuac j i  n ie  mo2na prowadz ió  o fu ia ty .

14 m1n zl przeznaczyliÉmy na Szkolny Zwí4zekSportowy.Je2eli nam

pokryjq te 10 pkt  wygospodarujemy érodki  na zajqcia pozalekcyjne.

Radna B.Rogufska :sq opracol¡rane aBkuszernale2aloby ustal ió arkusze na

za jqc ia  poza lekcy jne .
Raany G.Leksa :brakuje 4OO rnln z l  ,na co } iczy Burmistrzraby uzupelni i

bfakujqce pienia_dze.

Radny M.Gl iwiúski :  jak ju2 powiedziala radna B.Rogul-ska Komisja Oéwia-

tyrKultury i Sportu podjqla uchwa]€rabY zabezpieczyé Érodki na

zajqcia pozalekcyJne.Przera2a nas fakt '2e w tej  chwi l i  jest  iu2
6O0 m1n z1 dlugu.Jest bardzo wabne tor le tych pieniedzy nie na.
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To nie jest  ty lko 10 pktrale 10619 %.SubwencJa nie mo2e byó nL2sza

ní2121 %.1 ty1e nam brakuje.

Popiera wniosekraby po rozl- iczeniu pólrocznym aneksem nanieÉó to do

arkuszy. To procentuje nie w zlotówkach, a1e wychowanlurzdrowiu ,itp.
d z i e c i .

Dyrektor Szkoly Podstawowej w Podchojnach BS{aj: nie bardzo wiem jak

mam funkcjonowaó w szkolerbo dawno ju2 przekroczylen wydatkí rzeczowe.

Co bqdzie od wrzeénia nie wiem.W bud2ecie szkoly otrzymal- ismy kwotq

wstQpnqrchcialbyur wiedzi  órczy bqdq mial  tq kwotqrbo ju2 rozpocz4lbym

remont ,aby nas nie zaskoczy?a zina jak w roku ubiegtym.
Dyrektor Szkoly Pndstawowej nr 1 A.Brzeziri.ski: miesrirqc do wakacji,

a nie wiemy tczy mamy pieniqdze ¡  czy nie namy.Mówi l  o t rudnej

sy tuac j i  w  szko ln ic tw ie .
Burnistrz:  w bud2ecle na rok bie2qcy mamy 486 m1n zL na remonty szkól .
Jest  to bardzo malo.  Wstqpnie podzielono pieniqdze.Byla taka propozy-

cJaraby uwagl zglaszaó do glównej kslqgowej.W érodg Zarzqd dokona

ostatecznego podzialuraby dyrektorzy wiedziel i rczym najq dysponowaé.
Naczelnik @dzialu Zamiejscowego Kurator iurn Olwiaty L.Maksalon:
doci.erajq sygnaly o zagro|eniach w funkcjonowaniu placówek.Radni sq
zobl- igowani do zalatwienia kwest i i  f inansowej szkóT.Bud2et paústwa

i bud2et gminy sq ró2nyni  bud2etani .Mo2e b9dzie oddlu2enie.
Po przejqciu szkó] p"zez gminy placówki pracujq bardzo dobrze.t ' tmo
braków f inansowych szkoly jqdrzejowski  e wyróZniajq s iq , je2el i
chodzi  o konkursyrol impiady rsport .Jako przedstawiciel  kuratora
deklaruje wspólprace w rozwiqzywaniu sprah¡ finansowych.
Skalda deklaracjq wspólpracyraby placówki nogly funkcjonowaó jeszeze

l e p i e j .

Przewodniczgcy Rady jako pedagog mówi o t ragicznej  sytuacj i  f inansowej
i  na?ych p lacach nauczyc ie l - i .Nauczyc ie le  n ie  zapomina jq  o  swo im
w?asciwym zadaniu wychowawczymrza co na1e2y im podziqkowaó.
Tnformac jq  p rzy jq to  jedr  og loén ie  /ZA g losami / .
A d , 1 O a .  W  d y s k u s j i  g l o s  z a b r a l i :
wiceprzewodroiczqcy T.Krzeszowski pyta o jakq organizacjq zwiqzkow4
chodz i rk to  jq  ma prezentowaérczy  w komis j i  muszq byó osobyrk tó re
pracujq w tej  szkole,rozstrzygniqcie konkursu jest  gotowe ,po co
konkursn 

'

Radny w.segieta:  n ie widzq kto jest  odpowied"zialny za caloÉc
dz ia laLnoéc i  Komis j i .  Jeszcze n ie  by lo  konkursura  ju2  sq  zas t rze2en ia .
Burmistrz:zagadnieniemrktóre mo2e budzió kontrowersje jest  sklad
komisj i  konkursowej.  )zkola jest  zakladem pracyrpowinni  byc dzialacze
zwiEzkowl Qzialajqcy na terenie szkoly.
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Na terenie szkoly dzialajq obyd.wie organizacJe zvi4zkowe.Je2eli
bqdziemy glosowaó nad regulaminem musimy zad.ecyd.owaó ,czy zapís
zostawiany \{  takiej  formie,  jak w projekcie,  czy zmíeniamy.
Komitet  Rodzic ie lski  wskaza] nam takie osoby.
Radna B.Rogulska: w pkt .2 regulaminu jest  powied"zianer2e wchodzi  po
2 przedstawiciel i  reprezentujqcych gminq.
v/nosiraby rr 

""g-,rtrminie 
zapisaórrrad.ny z okrqgu wyborczegorw którym

zna, idu je  s iq  szko la i l .
Dlaczego pan SÍewiorek zostal  l ryel iminowany.
Jest za obligatoryjnym zapisemraby jednym z przed,stawicieli organu
byl  radny na terenierktórego funkcjonuje szkola.
Radny Cz.alszak: jest  zdaniar2e Komisja powinna skladaé siq z ludzi
v/ 2adnym stopniu nie powi1zanycln ze szkolq.
Radny M.Gl iwir lski : je2e1i  w reguLaminie zastosuje s iq zapis proponowany
przez radnq Rogulskq w Przq.slawiu nie bqd.zj.e mo2na skompletowaó komisji
Proponuje zaznaczyó ty lkorze pdobrw zwczajenr.
Wiceprzewodniczqcy T.Krzeszows.kl  :chod.zi  o dobrq zasadgraby niepowie-
dziano namr 2e qy czymú manipulujenyra ju2 takie glosy sryszalem.
chddzi o toraby byli zwíqzkowcy nie z terenu szkolyrale zgmtíEzku.
Naczelnik L.Maksalon:powiela s iq opiniq z przeprowadzonych ju2
konkursów.
Sol idaryzuje sÍq z uwagami radnych.W kornis j i  konkursowej mogq braó
udzi  a l  zwi4zkl ,które dziatajq na terenie województwa.przedstawicielem
r o d z i c ó w  j e s t  k o m i t e t  r o d z i c i e l s k i .
RadnY W.Kuémierz:mamy ju2 doÉwÍadczenie na prov/adzenie konkursóu/ na
dyrektorów szkól .ustawodawca ponnrnqr s ig z cer_em.Dobrze pracujqcy
dyrek tor  bqdz ie  p racowa? dozgonn i -e .Jes t  p rzemytane.
^adny E'Nawrot:  iest  to wa2ne iak osoby sq zainteresowane konkursem,
wiemy d laczego.Py ta  ¡czy  w przypadku , ie2e1 i  w szkoreh ie  ma zwi i l zku

w konkursie bqdg braó udzia? dwa zwiEzkl .  
'

co  wtedyr je2e l i  oka2e s iq r2e  przed.s tawic ie le  rodz iców bQdq wy lon ien i
przy niewlaéciruyn quorum.
Radny G.siewiorek:mo2na podejrzenia k ierowac pod ka2dym adresem.
Burmistrz wyjaénia oQbtrony prawnejr2e to co w regulaminle zawarto
jest  wzigte 2ywcem z ustawy.Tak sobie Lyczy ustawodawca.
Wobec tego postulat  I , { Íceprzewodniczqcego Krzeszowakiego nie by}by
zasadny.Muszq byó przedstawicie zwi4zków, które tan dzi_alajq.
ProJekt uchwaty to jest  propozycja Zarzqdu.
Radny M. rkrzypiec 

wyra2a swojq opini  Q.¡2e typowanie rodt iców d.o
konkursu powinno byó popzredzone zebraniem rod.ziców.



- B -

Pani E.Dorobczyñska-ZNP:to co uslyszalarn jest smutne,nie tylko,2e chodzi o mojq
osobq.Jest to smutne ,2e kwestionujecie i proponujecie takie, czy irne osoby.
Uczstníczylam w konkursach na dyrektorów szk6l od 1990 roku.Zamiast debatowaó nad t5rm,
kto ma byó w komisji konkursowej trzeba zu¡r6ció uwagq na to jak wyglqda organizacja
pracy.To projekty organizacyjne,jest luka v/ pracy miqdzy Gminnym Zwiry.kien Obslugl
Szk6l i Przedszkoli i Oddzia]¡¡Zamiejscowy Kuratorium Odwlaty.hhosi,aby Rada zwrócila
u\,/agq na sprawy czysto organizacyjne,aby byty rozwiEzane wlaÉciwie.
PrzewodniczEcy Rady.zwraca uwagQr2e Rada dyskutuje co do zasady przeprowadzenia kon-
kursu, a nie osoby.
L.l4aksalon-Naczelnik Zamiejscor^¡ego Oddzialu Kuratorium OÉwiaty:nale2y zastanowló siq
nad zasadnoÉclq oglaszania korkursów na dyrektorów szkíL,czy nie nale2y przedluiaó
l ¡adonn i  i

Burmistrz:dyskutuj€üy ,to powiruro wyniknqó na komisjach,komisje przyjgly to lekko.
Propozycje sq wlaÉciwe,
Radny \,{.Kqdra: z wypowiedzi,które tu padaty nasu\¡¡a siq wniosek,aby w projekcie
regulaminu w pkt.2 zmienió zapis odnoÉnie desygnowania rodziców do kom'i.si'i
korkursowej.
Zapis ten winien brzmieó:rtrodziców desygnowanych przez
w obecnoÉci co najmniej poloi^ry statutowego sktadu,lub

komitet rodzicielski obradujqcl
na jego wniosek zebranie

rodziców w i loÉci 5Añ+11t.
Przewodnicz4cy zwraca siq o opíniq radcy pravarej,czy przygotowany projekt jest zgodny
z przeprsanl prah¡a.
Radca prawny wyja6nia:trna komlsjach bas nie pytano ,nie ma tu problemurzapis ustawowy
jest dokladnie taki jak wyliczono w pkt 2a,my tego zmienió nie mo2emy.Rada
mo2e dyskutowaó jak wyznaczyó swoich przedstawicieli.Zaproponohrany projekt jest zgodny
z prawemrr.
!{iceprzewodnlczqcy T.Krzeszowski jest przeciwny,2e w komisji konkursowej udzia}
hi  orzo A nrzode.f : r^¡ i  n í  o l  i  n.qdr¡  nor l .q o¡oi  ¡znai .f  t J r  a L s u  

6 v 6 a v ¿ r r u J .

Radny A.Bialy wnosi o przrwQ w obradach i stwierdza,2e jest to dobrze,2e jest
4 pedagogów z jednej szkoly,bo znajq swojego dyrektora.
Glosowanie wniosków:
1,/radnej B.Rogulskiej:do komisji konkursowej wchodzi 1 przedstawiciel ZarzEdu
i 1 radny z pierwszeñstwem,na którego obwodzie znajduje siq szkola lub
konkretnie radny,na którego okrqgu znajduje siq.szkota,chyba,2e jest kandydatem
w konkursie.

Za wnioskiem glosowalo 4 radnych,przeciw !,wstrzymalo siq od gtosu 7 radnych.
l{niosek nie chodzi.
2/radnego:rrrodziców desygnowanych przez komitet rodzicielski obradujqcy w obecnoÉci
co najmniej polowy statutowego skladu , Iub na jego vmiosek zebranie rodziców
w i loÉci  50 % + 1t t .
Za wnioskiem gtosowalo 11 radnych,pnzeciw 6 radnych,wstrz5rmalo siq od glosu
5 radnych.
!{niosek zostaje przyjqty.
Rada 16 glosami prz.y 2 gtosach przeciw i 4 glosach wstrzynujqcych siq powziqta
uchwalq nr WI/151/% w sprawie okre6lenia regulaminu komis¡i t<ont<ursowej pówolanej
wcelu przeprov/adzenia konkursu na dyrektora Szkoly Podstawowej nr 4 w Jqdrzejowie.
/Uchwala nc WI/151/% w zalaczeniu/ .
A d . 1 0 b . Radny J.Hatys pyta ,czy projekt uchwaly jest zgoüty z uchwalonym
r a c n l t . e m ' r n o m

Raána B.Rogulska zhrraca siq z zapytaniemrczy Zarz4d rozwa?al mo2liwoÉó pozostawienia
obecnego dyrektora na stanowisku oraz ,czy jest ogloszony konkurs. Do konkursu
proponuje nadnego G.Siewiorka.
Radny Stanistaw Barañskistawia uniosek o przesuniqcle w czasie uchwalenia tej
uchwaly ze wzglgdu na dokonanq poprawkq w regulaminie komisji konkursowej.
Radna B.Rogulska pyta,czy jest ogtoszony konkurs przez ongan prowadzqcy i jakie
jest w tym wzgJ-gdzie rozstrzygniqcie prawne"
Radca prav'¡na D.Kiwiorska wyja6nia,2e nie mo2e organ oglaszaókonkursu, je2eli nie ma
regulaminu i powolanej komisji.Konkurs powoluje komisja.
Przewodnicz1cy.Rady : jezeli  Burmistrz zglasza projekt uchwaty,tzn.,2e nie godzi siq
n q  n n z o d * r  r 9 o n i  o-  KaoencJf.
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Burmistrz jest za odroczeniem sprauy i uwa2a,aby zglosió wniosek o przedlu¿enie
kadencji dyrektora,a Rada to przegtosuje.
Radny E.Nawrot-zglasza wqtpliwoSct,czy jest czas na to,aby odroczyó sprawq.
L-l4aksalon qyja6nia i cytuje przepisy ódnoÉnie wyboru áy"átto"u s2xoty.
l"9u ry-?adecydowaé,"?y wystqpió ó pizedru2enie 

-kadencjí, 
cZy ogtosió konkurs.

Radny WÉsegieta:aby nikomu nie.zrobló krzywdy_ w 1984 
"óú 

p"á"¡étiSry 
"iláré,t""u=przejqliÉmy szkoty.Dobry gospodarz powinión mieó sroicir ru¿ii-w ¡eonostkach.Proponuje odbyó korkursy we wszystkich szkolach.

Radny ld'KuÉmierzi cQ to znaczy,wladza ma stawiaó swolch ludzirczy !{racamy do dawnego pF
Burmistrz:stawiam wniosek,albo przyj -q! uchwalq;a1bo niech kto's z radnych zgtosiwniosek o przedlu2enie kadencji.przédluzenie kadencji rozwa2aliÉmy 

"á óá"táfi=e"i"crt
larzEdu i uznaliémy,2e trzeba oglaszaó konlurs.
Radny G.Siewiorek:du2o bylo dyskusji odno6nie konkursu,dobrze pracujqcy dyrektor powini
:? b{ó oceniony przez radq peáagoglcznq.
Stawia wniosek o przedtu2enie kadénc¡l 

-dyrektora 
Szkoty podstawowej nr {,abywystqpió do rady pedagogicznej o opiñiq,po otrzymaniu pozytlnune¡ oiinii Áatázyprzedlu2yó kadencjg.

hlni-osek radnego Barañskiego przyjqto 11 glosani + 1 gtos przewodniczEcego Rady przy
11 gtosach przeciw i 2 wstrz.yiaujqCych sfq.
Za r¡nioskiem radnego G.Siewiorka gtosowaio B radnych,przeciw 10,6 radnych wstrzymato
siq od glosu.
Radny G.Siewiorek:ciekawie przedstgw]a siq sytuacja ,nie powirrno byó tak,abyka2dorazowo powotywaó dyrektora,jeZeli rada peOagogiczna jest zdania,ze dobry
dyrektor i naleZy mu przedlu2yó kadencjq.
Burmistrz apeluje o wyjÉcie z tej sytuaóji.
Przewodniczqcy Rady zamyka pkt.1Ob.-

4d.11. przewodniczqcy Rady udziela glosu skanbnik Gminy.
Skarbnik przedstawia wnioski Komisji Raáy.
Ponownie odczytuje autopoprawki Zárzadu-.
Radny l,rr-KuÉmierz prosi o wyja6nienie niejasnej d1a niego sprawy dotacji nadzialanie innych jednostek i sprawy dotacji teíefonów .u"emii,,o"i..
Na sesji grudniowej jednoznacznie padla oápowiedá,2e Z5O Átn .i wysrarczy na telefoniza_
!jQ. Dlaczego sprawa jest dalej niejasna. 

-

Zastqpca Burmistrza:prasa pisala,2e Jqdrzejów nie'chce podplsaó unov{y z Sobkowem natelefonizggie wsi l4nichów i Brus.Jest to zgoone z ptanem tltefonizacjt.MusieliÉmy
swgjQ czgSó' centrali dofinansowaó.Dziato =fg to w w miesiqcu listopadzie i wówczaspoinformowalem,2e 15o mrn zl da urzqd 'r/ojewédzki,15o nn át sp-i"crrry Komltet
Telefoniz?cji. Zabezpieczenia centraii niÉt nie partycypu ¿e.l4b nln zi bylo po2yczone nacentnalq.Teraz chcqc byó fer trzeba te 145 ntn Ll oáOáb.óentnáta jest wybuOtwa.Je2eli w budzecie bqdziemy mieó uchwaloneÉrodki Wojewoda da 4@ mln zL Je2eli Radatego nie uchwali solectwo l4nichów i Brus bqdzie mialo centralq,a nie bqdzie miatotelefonów.

Radny \,t/.Segieta:mam telefon zainstalowany i osobiScie nie jestem sprav{g zainteresoh¡any.
Pieniqdze na telefonizacjq musimy uchwalió.
Radny St.Barañskipyta,co z budowq basenu.Wnosi o zastanowienie siq nad kosztem
utrzymania basenu.skqd Rada weámie j6 mld zl na utrzymanie basenu.
Przewodnicz4cy Rady informuje,2e koszt budowy basenu wyniesie 15 nln zl.\¡it ramach
wtasnych Érodków nie jeste6my w stanie wybudowaó basenu.fnformuje Radq o wczorajszej
wizycie u \t/iceministra Dery w sprawie basenu.Jeste6my ju2 ujqci do programu.Nie
ukryvatilmy przed V/iceministrem Derq,2e jako gminy plzeznáózamy na tén cel 2 nld zL.
Zwróci1iÉmy siq do funduszu niepelnospraunych.To,2e Llzeba bedzlá basen dotowaó .iest- i ^ ^ - ^
J d D l r q  D P t  d w q .

Zastqpca Burmistrza :i'liceminister Dera powiedzial,2e w koñcu roku nam doda 1J mld zl,
je2eli odpadnq inne inwestycje.I w bie2qcym roku d.a 13 m}d zl.
Rqrlnr¡ A Riqlr¡' iest to du2a kwota,slusznie ,2e radny Barañski zapytal,ale musimy iÉó
do przodu i pewne sprawy ryzykowaó.
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MyÉllq,2e te pieniqdze ,gdyby nie zostaly spo2ytkowane na basen bqdq wykorzystane na
inne cefe.
Radny E.Nawrot w swojej vypowiedzi podkreÉIa,2e cieszy fakt,2e wladze powa2nie
zn}.iaogiq n h,'dowg basenu.Sluszne sq tak2e obawyrczybqdzie nas staó utrzymaó basen.
$ta w jakim stopniu zostanie wyremontowana przychodnia za 25O nln zl.
Burmistrz podaje koszt utrzymania basenu w Nowi.nach.OdnoÉnie remontu przychodni podaje,
2e zakres jest juibpracol^rany i zlecony.
Radna B.Rogulska:rnyÉIalam,2e radny Bialy wiqkszq hragq przylo2y do budowy basenu.
Jest zdania,2e nale2y jak najszybciej przystqpió do budor.ry basenu skoro sq ju2
pewnÉ poczynania zrobione.Nale2y podziqkowaó wladzgm ,2e przed sesjq pojechali do
Ministerstwa w tej sprar.rle i przedstawili nam material odnoÉnie budouy basenu.2 mld zl
;^^& f^ ^''-^ -? malarliczylamr2e cala nadwy2ka bqdzie przeznaczona na to zadanie.JED U UU DLlilld. Z,c

Pelnq parq nale2y przystqpió do realizacji tego zadania.
Rada 21 gtosami przy 2 gtosach przeciw i 1 wstrzynujqcym siq z uwzglqdnieniem nasienion
-ch poprawwek powziqta uchwalq nrMI/152/96 w sprawie zmían w bud2ecie miasta
' i  omjnv na 1996 rok..  J  t !

/Uchvtala nc WI/156/96 w zal4czeniu do protokllu/.

Ad.1?. Rada 18 glosami przy 3 przeciw i I glosach wstrzymujqcych siq pow-
ziqta uchwalg nr WI/153/% w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym
Urzqdu Miejsklego w Jgdrzejowie.
/Uchwata nr U-I/153/%w zalqczeniu do protokllu/.

4d.13. Radny G.Siewiorek interesuje siq ,dlaczego PHU stawia siq
w stan likwidacji.T0 juz kolejne przedsiqbiorstwo likwidowane w Jqdrzejowie.
Radny !/.Poczqty jest zdan1a,2e to przedsiqbiorstwo wiruro byó zlikwidowane dwa
lata temu.
Bunmistrz wyja6nia,2e to,2e przedsiqbiorstwo powinno ulec przeksztalceniu bylo
zapisane w uchwale Rady Miejskiej z lW roku.Mialo ulec spr5rwatyzowaniu.
Pnrlrio )o zvtr'tlniono 46 osób,czqáci pracownikom wydzier2awiono stoiska.Pracownikom
nalezy daó wypowiedzenia i nie powiqkszaó kosztów zadlu2enia.
I,{nosi o zmianq w $ 1 projektu uchwaly,a mianowicie 2 tt Z dniem J0 maja 1996 roku
stawia siq w stan l ikwidacji  rr.
Rada 20 gtosami przy 1 gtosie przeciw i J glosach wstrzymujqcych siq powzigla
,,¡hu¡qlo nn YYr /154/% w sprawie likwidacji Przedqiqbiorstwa Handlowo-Uslugowego¿ v ' L l

w Jqdrzejowie.
/Uchwala nr XJ-I/154/,X w zal+czeniu do protokólu/.

A '  4 7 ^
H U .  r - /  d R o f o r r r i o  K i o n A n i l  

^  -
- ^ ^ ,K  U .J , re1 fnsK l  .

D ^ ¡ - . ,  r r -  ^ t  ^ - ^ t -r\durry wL.wr>Ldb, wnosi o wlqczenie posesji nr 247 pod tereny ptzeznaczone na gara2e.
D ^ J - , ,  ^  ^  - i  ̂ ,  , i  ^ - -r\d.ury u.b-LUw-L(rrck spodziewal siq,2e bqdzie wiqcej terenów kompeksowo przeznaczonych
pod budowq garazy.Zdaniem radnego przy ul.Dojazd mo2na wybudowaó jeszcze 18 gara2y.
.Toer rl,,iv nlqn Do stonie prawej ul.Reymonta a Mieszka I i PrzypkowskÍego,miqdzy
h lnk ' i  am  n ion r ¡ r s : z \ /Tn  n r z r ¡  M i  aqzka  T  q  l r l  Ro r ¡mnn t ¡' Y ' - J  . r l u J ¡ ¡ r v r ¡ u q .

Kierownik Trel iñski wyjaánia,ze Spóldzielnia Mieszkaniowa zlo2yla wniosek tylko
o 16 gara2y i Laki wniosek Zarzqd rozpatczyl.
Rt,nmiqtnz iac l -  z6 l¿¡ ia,2e postu lat  radnego G.Siewiorka jest  s luszny ,a le na
przyszto'só.
Rada 25 gtosami,glosów przeciw nie bylo,p"zy 2 gtosach wstrzymujqcych siq powziqla
uchwalq nr WI/155/96 w sprawie pezystqpienia do sporzEdzenia zmian czqíci
miejscowego planupgólnego zagospodarowania przestrzennego miasta Jqdrzejów.
/ Uchwala nr XXI/155/96 wzalaczeniu do protokó]u/.

Adr14, j  ñ- _.r -,_j - .  Odpowidzi na intrpelacje udziela Zastqpca Burmistrza.
HadneJ Rogulsl{feJ

radba prawna wyjaÉnia,2e nawet najwiqksze autorytety prawnicze
nio qn u¡ qtanié odpowiedzieó na to pytaniernie wiedzqc jakie zmíatty Sejm uchwali.
Radnemu M.KoÉmidrowi-kolejny wjazd nale2y uzgodnió z DODPw Kielcach.Byl jednocze6nie
wniosek,aby ten wjazd zanknqó.
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Radnemu W.Poczqtemu odpowiada,2e Kierownik l,tiydziatu Korounikacji wyÉ1e równiarkq.
OdnoÉnie wyboréw do Izb Rolniczych wyczerpujqce$o wyja6nienia udziel-a Sekretarz Gminy.
OdnoÉnie wniosków do Agencji Rozwoju RoLnictwa- jeden wniosek zostal ju2 wystany,
Nic nie stoi na przeszkodzie-aby dalsze unioski sktadaó.
Radnemu E ,Kalwie-PZIJ zotrlwiryato siq daó Érodki na chodnik Jqdrzejów-Sudó}.
Radnemu K.Marcinkowskiemu-w najbli2szp czasie rozpoczniemy prace'mamy pogodq t*q'
- i ^ t - ^  ñ ^ ñ - ,
JcLY\q llld.illJ .

Radna tr¡.lt4arci-rüowskbr dostala pisemne wyjaÉnienie.Je2eli zadania w 1994 roku
wejdzie.dopl-anu DODP w Kielcachd dotoiy pieniqdzy.
P,ANI G.Slusarek-bqdziedodatkowo ustawionych JO koszy -
Tablice ogtoszeniówe sq w ztym stanie,bedq odnowione bqdá wymienione na nohre.

^Be^dzie to wykonane w najbliúszym okresie czasu.
lftff"u B.Rogüska zwraca súg z zapytaniem do Zastqpcy Burmistrza ile kosztuje utrzynanit
1 kodza w mieÉci-e'Musimy zdawaé sobie sprawe,2e mieszkancy I¡/ynoszq Émieci do kpszy
ustawionych wzdluZ ul ic .
Radny C.te-Xsa pyta jaka jast mo2liwoÉó/pojemno3r/ pojemnika na 6mieci.
Skroniów ma tykko jeden kontener na Émieci ,zwraca siq o dodatkowy kontener.
Zastqpca Burmistrza odpowiada radnemu-kosze sq robione takie,aby mo2na do nich
wszystko wrzucaó.Dokladnie na zapytanie odpowiem na ptzyszLei sesji.
Radny K.Marcinkowski ztrrraca siq ponownie o usuniqcie przelomu w ul.Dojazd zaraz za
krzy2ówk1 z ul.Mieszka l.Sprawq zglaszal na sesji poprzedniej-
Zastqpca Burmistrza zapewnia,2e w pezyszlym tygodnlu wylom bqdzie usuniqty.
OOnoónie kortów-na wysfaltowanie kortów mamy 1@ mln zL,a caloÉó bqdzie kosztowac
1& n ln z l .
Radny M.KoÉmideqzaprasza radnych do udziatu i zapoznaje z programem obchodów
Del Jqdrzejowc.,
PrzewódniczEcy Rady wyja6nia,2e juLrzejsza sesja wziqta siq stqd,2e grupa radnych
proponov\¡ala spotkanie z nlodzie2q tak jak to bylo w roku ubieglytt.
l{ ublegtym roku m}odzie2 zglosila wiele wniosków,na które na sesji jutrzeszej
nale2y odowiedzieó -poinformowaó o sposobie ich realizacji.
Zaxhqca do udzialu w sesji.

Ad.16. Á,.-. Ze wzglqdu na wyczerpanie porzqdku dziennego PrzewodniczEcy
Rady o godz.1[)" zantyka obrady sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie.

Scl¡naf  ¡ rz nhner l""k=' " "- ' "
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Rady Miejskiej w Jqdrzejowie
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Tadeusz Swierczyáski
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